
VIGERSTED SKOLE: 

SKOLEBESTYRELSESMØDE INKL. SPISNING ONSDAG DEN 08.02.2023 KL: 18:00 – 20:30. 

Deltagere: Alle dem, der vil det bedste for vores skole. 

 Medlemmer af skolebestyrelsen:  

 Suppleanter: Jesper 

 Fraværende: elevrådet 

 Afbud: Tina, Pia, 

Spisning fra 18:00 til 18:15.  

Skolebestyrelsesmødet starter kl. 18:15.  

DAGSORDEN: 

1. Godkendelse af dagsordenen  

a. Godkendt 

 

2. Meddelelser fra elevrådet – Vi er lige så spændte som altid 

a. Ikke noget nyt. 

 

3. Meddelelser fra forældrene 

 Workshop ved Anne og alle andre - Alles indspark er vigtige. 

o Drøftelse af strategien for arbejdet med principper. Oplæg: Opfriskning af 

holdninger og ønsker fra sidste møde samt, hvad bestyrelsen finder vigtigt af få 

med. Ex. alle principper indeholder forældre, elev og skole. På hvilken måde der kan 

føres tilsyn. Det skal være kort og godt. Der skal være få principper. Det skal være 

handlingsorienteret. 

o OBS kobling til værdierne – respekt, troværdighed og nysgerrighed 

o Være udformet i en positiv tone 

o Principperne skal have liv – hvordan? 

 

 ”Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i faglige og sociale fællesskaber” 

o Der arbejdes i forskellige grupper: Hvilke principper har vi. Hvad har andre 

nedskrevet. Hvad forslår Skole og Forældre? Research om forældrenes 

forventninger til skole-hjemsamarbejde. Værdier. 

o Konklusion: De nuværende værdier opleves at leve på skolen nu, men vi vil gerne 

gøre det mere synligt. Ideer: Arbejde med det på projektdage efterfulgt af 

fernisering. Det kunne også være rollespil. Charlotte er tovholder mht. aktiviteter 

med eleverne 

o Erfaringer fra andre: Gode tips til ”skelettet” for vores principper. Rasmus vil gerne 

se på et forslag 

o Gennemgang af de eksisterende principper. Oplæg om hvilke principper, der er 

nødvendige  

 Trivsel på skolen – Denne gang om SSP-samarbejdet.   



o Der er forskellige seancer med SSP-konsulenter både med elever og forældre. Det 

kommende er på 7. årgang. 

 Skolefest – status og hvad kan vi hjælpe med? 

o Emne/tema? Musisk indlæg, optræden? Betina og Emil er i fuld gang. 

 Lokalbladet har henvendt sig – Forslag til indlæg? 

o Det kunne være en præsentation af bestyrelsen, dets arbejde og interesseområder 

til kommende nummer. 

 

4. Orientering fra ledelsen v. Annette Hjorth  

 Skoleudvikling – Vi arbejder med efteruddannelse til distriktspersonalet omkring 

specialpædagogik. Næste møde den 23.03.23. erstattes af: Skoleforum d. 21.03.23. 

 Økonomi – Almen skole og A-hus (De skønne 2 A’er) – Orientering. 

 Personalesituationen – orientering. 

 

5. Eventuelt 

 Overgang fra SFO til klub 

o Der spørges ind til overgangen mellem SFO og klub. Dette sker pr. 1 april, og der vil 

komme mere info midt i marts. Lige nu besøger 3. klasserne klubben hver torsdag. 

Jesper sender info om dette til forældrene. 

 Kost 

o Mange elever i udskolingen har rigtig meget usund kost med; chips, energidrik, slik, 

kager, mm. Det er bekymrende, da det påvirker både elevernes mentale og fysiske 

tilstand med pludselig højt blodsukker, herefter kraftigt dalende. Bestyrelsen er 

bekymret over dette og ønsker at se på et princip for/mod indtagelse af store 

mængder tomme kalorier/sukkerstoffer/energidrikke. 

o Skolebestyrelsen tager stærkt afstand til den meget usunde 

kostindtagelse/energiprodukter/energidrikke 

 Mikrobølgeovn 

o Det er vedtaget, at der ikke skal forefindes mikroovne i klasserne. Det kan anbefales 

at indkøbe termomadkasse. 

 Lukket punkt 

 

6. Godkendelse af referat. 

a. Godkendt 

 

7. Punkter til kommende møde/r: 

 

a. Skolehjem-samarbejde (Temaaften med kontaktforældre) 

b. Indlæg til Lokalbladet 

c. Arbejdet med principper 

 

8. Håber alle har haft en god januar måned trods mørket - og hvor var det godt I kom. Tak, det har vi. 

 


